
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  
Mandag 27. mars 2023   

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 
Torunn Holtbakk, Hanne-Eli Nordstrand, Arne Bredesen, Janne Braarud Jensen, 
Natalie Kløverød 
Forfall: - 
Referat av: Tonje Skistad 
 

Sak 1  Konstituering av styret 
Leder: Svanhild Urholm 
Nestleder: Torunn Holtbakk 
Kasserer: Gabriele Oehninger-Storvoll 
Sekretær: Tonje Skistad 
Styremedlem: Grete Brevig 
Styremedlem: Hanne-Eli Nordstrand 
Styremedlem: Arne Bredesen 
Vara: Janne Braarud Jensen 
Vara: Natalie Kløverød 
 
Tonje fortsetter som sekretær, men delegerer bort noen av oppgavene til Natalie. 
Natalie overtar føring av styremøtereferater, samt arbeid knyttet til årsmøtet. 
 
Tonje og Anna Marita Meum samarbeider om å rydde litt opp i hjemmesiden slik at 
denne blir enklere å holde oppdatert. 

 

Sak 2  Økonomi 
Sum brukskonto: 204 629 kr 
Sum huskonto: 236 106 kr 
Sum sparekonto: 450 000 kr 

 

Sak 3  Støtte til landslagsekvipasjer 
Vi har to medlemmer (Jessica Karlgren og Hanne Bache-Mathiesen Henriksen) som 
har søkt om økonomisk støtte til deltagelse på mesterskap (VM i Kreativ lydighet). 
Natalie svarer på mailene at de får innvilget støtte og informerer dem om kriteriene 
som må oppfylles for at de skal få denne støtten. (Kriterier står i referat 07 fra 
06.09.2022) 

 



Sak 4  Vasking av hus og hall 
Svanhild har vært i kontakt med noen angående utvendig vask av klubbhuset og 
treningshallen og avventer tilbud om dette. 

 

Sak 5  Årshjul 
Styremøtedatoer i 2023:  
- 8. mai 
- 5. juni 
- 7. august 
- 4. september 
- 2. oktober 
- 6. november 
- 4. desember 
 
Innkaller valgkomitèen for møte: På styremøtet 6. november 
Julebord for styret: 9. desember 

 

Sak 6  Lys ved halldørene 
Svanhild sjekker med elektriker om muligheter for å legge opp ekstra lys ved dørene 
inn i hallen, på begge sider. Svanhild sjekker også med dem om hvorfor sikringen går 
når man bruker støvsugeren på stikkontakten i gangen.  

	

Sak 7   Facebooksiden 
Enighet i styret om at de som har tilgang til klubbens Facebookside og som svarer på 
meldinger som kommer inn til klubben der, svarer litt formelt på meldingene og også 
svarer med navn. Også viktig at alle som har tilgang til siden holder orden på at de er 
pålogget riktig konto (personlig vs klubbens) når de skriver innlegg eller 
kommenterer. 
 
Svanhild og Janne ønsker å fjernes fra siden, mens Hanne Eli ønsker å få tilgang. 
Tonje ordner dette. 

	

Sak 8   Kurs 
Det settes opp ”Leksutvikling og forsterkningskurs” i hallen 12-14. mai - instruktør 
Arne Bredesen. 
 
Arne sjekker med instruktør til sporkurset 8-10. september, om han kan holde et likt 
kurs helgen etter (15-17. september). Samme pris; 2000 kr for medlemmer, 2400 kr 
for ikke-medlemmer. Medlemmer prioriteres til kurset. 

 



Sak 9   Fordeling av grupper til kiosk/parkering på årets stevner 
Hanne Eli kommer med forslag. 

 

Sak 10  Tralle til agilitygruppa 
Agilitygruppa ønsker seg en skikkelig tralle for å flytte sandsekker og annet tungt 
agilityutstyr både til treninger og til stevner. Pris på en firehjulstralle med 1000 kg 
lastkapasitet fra AJ Produkter inkl moms og frakt; ca 11 000 kr. Tonje går til innkjøp 
av denne. 

 

Sak 11  Utleie 
Vi har fått forespørsel fra Norsk Tibetansk Terrier Klubb om å leie hallen til utstilling 
22. juni og 28. september 2024. Styret er enige i at vi skal leie ut, med forbehold om 
mulig prisendring i 2024. 

	

Sak 12 Booking av hallen til gruppetreninger 
Gruppene kan booke hallen for fellestrening noen timer èn helgedag i måneden og 
på dagtid to hverdager i måneden.		

	

Sak 13  Eventuelt 
- Det er store hull i veien bort til hallen etter vinteren. Grete spør Bjørn om han kan 
fylle dem. 
 
- Arne sjekker med kommunen om muligheten for at vi kan få en sandkasse til strø. 
 
- Alle klubbens arrangementer (stevner, kurs ol.) skal opprettes fra klubbens 
Facebookside slik at alle arrangementene våre samles der. Det blir mer ryddig og 
oversiktlig både for oss, for medlemmer og deltagere, og for regnskapsfører. 
Stevnearrangører/instruktører som ikke er i styret og dermed ikke har tilgang til å 
opprette arrangementer via siden må sende all informasjon til Tonje i god tid slik at 
hun kan lage arrangement. Tonje sender en melding til gruppelederene for å 
påminne alle om dette. 

 

 
 

 


